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Abstract (en)
[origin: US2017090422A1] The invention relates to an oscillator comprising a pivoting staff connected to a mechanical energy source, an inertia-
elasticity resonator formed in one piece, which is mounted on the pivoting staff, a detent escapement comprising a single-piece detent fixed to the
pivoting staff, which comprises at least one flexible blade and a stop member arranged to elastically lock the pivoting staff in relation to a concentric
escapement toothing, wherein the release element is arranged to elastically unlock the stop member in relation to the concentric escapement
toothing, by the movement of the member forming the inertia, so that the pivoting staff counts each oscillation of the resonator while transmitting to it
the energy able to maintain it.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un oscillateur comportant un arbre pivotant relié à une source d'énergie mécanique, un résonateur monobloc du type
inertie - élasticité qui est monté sur l'arbre pivotant, un échappement à détente comprenant une détente monobloc solidaire de l'arbre pivotant
qui comporte au moins une lame flexible et une levée d'arrêt agencée pour bloquer élastiquement l'arbre pivotant par rapport à une denture
d'échappement concentrique, l'élément de dégagement étant agencé pour débloquer élastiquement, par le mouvement du résonateur, la
levée d'arrêt par rapport à la denture d'échappement concentrique afin que l'arbre pivotant compte chaque oscillation du résonateur tout en lui
transmettant l'énergie apte à l'entretenir.
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